
 Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Kedves Megjelentek! 

 A Szívügyünk Szentiván Mozgalom alapításának 1. évfordulóján azért 
 gyűltünk össze, hogy kinyilvánítsuk elkötelezettségünket az 
 Alaptörvényben rögzített élhető környezetre való jogunk iránt! 

 Egy idézettel szeretném kezdeni beszédemet 
 “Minden emberi lény, minden tibeti, minden kínai, minden magyar 
 alapvető emberi joga, hogy őrizhesse és élvezhesse örökölt kultúráját, 
 könyveit, épületeit, verseit, zenéjét, és a földet, melyen született: 
 - a víz tisztaságát, 
 - a természet életadó erejét, 
 - a föld termékenységét, 
 - a levegő minőségét, 
 - gyermekeink jövőjét. 
 Mert a jó föld, a víz, a levegő - életünk természetes alapjai. Nélkülük 
 előbb-utóbb elsorvad a szellem, a lélek és a test.” 

 Nyilván kevesen tudják, hogy kitől idéztem a fenti mondatokat: Balog 
 Zoltán FIDESZ politikus, volt miniszter mondta ezeket 2009-ben a 
 Szabad Tibetért szervezett tüntetésen. 

 Kedves Anyukák, Apukák, Gyerekek és Nagyszülők! Győriek! 

 Röviden három dologról szeretnék ma beszélni: 
 ●  miért vagyok szomorú, 
 ●  miért vagyok büszke és 
 ●  miért tekintek reménykedve a jövőbe. 

 Tulajdonképpen szomorú vagyok, hogy itt vagyunk, hiszen nem kellene 
 a Szívügyünk Szentiván Mozgalom alapítását ünnepelnünk ha az 
 önkormányzat a helyi lakosok érdekének és nem homályos központi 



 akaratnak akarna megfelelni. Habár a mai napig meg tudtuk 
 akadályozni a 400 hektáros mezőgazdasági terület jelentős mértékben 
 zavaró hatú ipari övezetté (GIPZ) alakítását, de nem alhatunk 
 nyugodtan. Az önkormányzat elkezdte a területek kisajátítását, és napi 
 szinten derülnek ki újabb és újabb botrányok és ipari terjeszkedési 
 elképzelések Győr területén. Fegyvergyár Kertváros és Gönyű között, a 
 közúti és vasúti forgalmat tovább növelő Konténer terminál a gönyűi 
 kikötőben, Audi A8 botrányos bérlése a városházán, aminek felelőse 
 nincs, csak felelősség hárítása van. Szomorú vagyok mert nem csak, 
 hogy folyamatosan rontjuk a környezeti állapotot Győrben, de sokan 
 már a botrányok városaként tekintenek városunkra. 

 Ugyanakkor büszke is vagyok. Büszke vagyok a Szisze mozgalomra és 
 a Szentiváni lakosokra, akik összefogásukkal szerintem példát 
 mutatnak a teljes országnak. Reméljük, hogy példamutatásunk ragadós 
 lesz Győr más településrészein is, hiszen a Gipz övezet nem 
 Győrszentiván problémája. A környezeti állapot romlása a növekvő 
 forgalom, a csökkenő zöldfelületek és az ebből adódó várható 
 egészségkárosodások minden győri lakost érinteni fognak. Van mire 
 büszkének lennünk, hiszen a mai napig sikerült az átminősítést 
 megakadályoznunk és a termőföldünket megvédenünk. Kicsit olyanok 
 vagyunk mint az egri vitézek akik a hatalmas török túlerővel szemben 
 meg tudták védeni Eger várát. És persze különösen büszke vagyok a 
 Szentiváni hölgyekre, akik mint a vitéz Egri nők, kiemelkedő szerep 
 játszanak sikereinkben. 

 Kedves férfitársaim! Legyünk büszkék a Szentiváni nőkre! 

 Miért tekintek reménykedve a jövőbe? Egyszerűen azért mert, ahogy 
 édesanyám mondta mindig: a remény hal meg utoljára. Úgy gondolom, 
 hogy a Szívügyünk Szentiván mozgalom sikerrel fog járni és Győrben 
 elkezdődhet egy olyan folyamat aminek révén Győr a legélhetőbb 



 megyei jogú város lehet 2030-ra. Ezzel kapcsolatban folyamatosan 
 megosztom gondolataimat a  gyor2030.hu  honlapon, olvassátok ezeket 
 a gondolatokat és várom mindenkitől a visszajelzéseket. 
 Reménykedem, hiszen a 2024 júniusában önkormányzati választások 
 lesznek. Én személy szerint szavazatommal olyan polgármestert és 
 olyan helyi képviselőt szeretnék a városházába küldeni, akik mindent 
 megtesznek a helyi lakosok képviselete érdekében. Nem 
 pártkatonákat, nem szavazógépeket akarok látni, hanem gondolkodó a 
 választókért felelős képviselőket. Remélem a legtöbb ember így 
 gondolkodik Győrben és 2024 végére felelős önkormányzatunk lesz. 
 Ahogy Papp László debreceni polgármester fogalmazott: ne féljünk a 
 változásra szavazni majd 2024-ben. 

 Végül még egy fontos dolog: ígértem, hogy azokat a bátor 
 földtulajdonosokat, akik a mai napig nem adták el a termőföldjüket és 
 kitartásukkal példát mutatnak mindenkinek, egy italra meghívom, 
 megköszönve ezzel példamutatásukat. Remélem többen is itt vannak 
 köztünk a mai napon. A beszédek után várom őket egy italra a 
 bejáratnál. 

 Hölgyeim és Uraim! 
 Egy kis módosítással tovább idézek Balog úr 2009-es beszédéből: 
 Fölszólítom a Magyar Országgyűlést és a Magyar Kormányt, hogy 
 amikor jó kapcsolatokra törekszik a más országokkal, közben ne 
 áldozza föl ennek az együttműködésnek az oltárán az emberi jogokat, 
 különösen ne áldozza fel az Alaptörvényben rögzített kötelességét a 
 biológiai sokféleség és termőföld védelmét a jövő generációi 
 érdekében, a jelen generáció rövid távú gazdasági haszna miatt. 
 Köszönöm, hogy meghallgattak és mindenkinek jó szórakozást 
 kívánok. 

http://gyor2030.hu/

